Мероприятие по английскому языку
«Музыкальный ринг» для учащихся 9 класса
В рамках проведения Недели иностранного языка в школе.
Ход урока

Teacher: Dear friends! Today we’ll have a musical competition- “Music Buttle”. Уou will show your knowledge of English songs and singers, guess melodies and singers, sing karaoke and what not! Are you ready? 

Before we start you have to be divided into two groups. 
Чтобы деление было максимально объективным, участники должны вытянуть билетики определенного цвета, т. о. класс поделится на команды «белых» (символ снега) и «красных» (символ костюма Санты).
1.Extra Word
To begin with, find and name extra words in lines.
Предлагается найти лишнее слово в каждом ряду, не связанное с понятием «музыка». Каждой команде дается по 2 ряда слов.

За каждое угаданное слово – 2 очка, если отгадывает команда-соперник, очки достаются этой команде.

2.Guess the Melody-  game
So, your first contest will be “Guess the melody”. Each group in turn will hear  40  seconds of a song and try to guess:

a) what song it is (1 point)
b) who the performer is (1 point)
Каждая команда должна прослушать по 4 мелодии и назвать исполнителя и название песни. Если команда не справляется, ее соперники могут ответить за них.
Список фонограмм:

1. The Beatles “Yesterday “
2. Madonna “Hollywood”
3. Queen “We will rock you”

4. Michael Jackson “Black or White”

5. Hozier “Take me to Church”

6. Imany “You will never know”

7. Mika “Relax”

8. Nirvana “Smells like Teen Spirit”

3. Quiz – game.
Командам предлагается ответить на вопросы викторины об исполнителях. Каждой команде достается по три вопроса, за каждый правильный ответ – по 2 балла. Если команда не отвечает, можно ответить на их вопрос соперникам. (вопросы в презентации)
4.Karaoke
 Teacher: I believe you all like Karaoke singing. Now you are given a chance to do it here and win. Each team is given the words of a song: ABBA “Happy New Year” and George Michael “Last Christmas”. It was your home task to learn them. Now we are ready to listen to you. 
Задание оценивается по 5-бальной шкале.
5.Conclusion (подведение итогов)
Teacher: We have come up to the end of the lesson. Now the jury will announce their decision. We congratulate the winners and wish good luck to those who haven’t been so lucky. See you later.
Merry Christmas and Happy New Year everyone!
